
 

 

 
 
 
 
 
 

ZDiK.DD.0710.1.48.2025 
 

 

Pani Edyta Kowalska 
Radna Rady Miejskiej 
 

 

 

W odpowiedzi na Pani interpelację, znak KRM.0003.277.2025, złożoną w dniu 20 lutego br.  

dotyczącą postępów w wykonaniu dokumentacji projektowej związanej z przyłączeniem wiat 

przystankowych do sieci energetycznej znajdujących się przy ul. Sienkiewicza oraz Czarna Droga, 

informuję, że na chwilę obecną nie są prowadzone prace projektowe w tym zakresie. 

Odcinek ul.  Sienkiewicza, na którym znajdują się przystanki Sienkiewicza 05 – Zaciszna oraz 

Sienkiewicza 06 – Zaciszna nie jest wyposażony  w oświetlenie uliczne, co oznacza, że nie ma 

istniejącej infrastruktury, do której można by podłączyć wiaty. Dodatkowo wiaty te nie posiadają 

instalacji oświetleniowej, co uniemożliwia ich bezpośrednie przyłączenie do sieci energetycznej.  

W związku z powyższym, przed przystąpieniem do jakichkolwiek działań związanych z przyłączeniem 

energii elektrycznej, konieczna jest budowa oświetlenia ulicznego na wspomnianym wyżej odcinku 

ul. Sienkiewicza oraz wymiana wiat na nowe konstrukcje, spełniające obowiązujące normy oraz 

posiadające odpowiednie wyposażenie techniczne. 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują; 
1 x Adresat,  
1 X Kancelaria Rady Miejskiej, 
1 x Wydział Organizacyjny UMT, 
1 x a/a 
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